
We	hebben	er	alle	voorgaande	jeugdnieuwsbrieven	om
gezeurd,	en	de	bezetting	is	nu	rond!	Alle	lichtingen	die
meegaan	op	kamp	hebben	een	vertegenwoordiger	en	de
voorbereidingen	kunnen	beginnen.
	
De	organisatie	bestaat	nu	uit:	Taco	Temminck	(08),
Chantal	Baane	(09),	Martijn	van	Doorn	(JO10),	Michiel
Smit	(JO10),	Willemijn	Rijpma	(J011),	Martien	Swart
(JO11),	Bastiaan	Hetebrij	(JO11),	Johan	Meulenkamp
(JO11)	en	Annemarie	Geerling	(JO11).	

	
>>	Vele	handen	maken	licht	werk.	Verwacht	binnen	enkele	weken	een	aanmeldformulier!
Houd	er	rekening	mee	dat	er	naast	de	hoofdorganisatie,	ook	nog	hulpouders	mee	moeten	op
kamp!

De	gemeente	heeft	een	datum	voorgesteld.	Op	13	mei
worden	de	werkzaamheden	gestart,	al	zijn	wij	huiverig	dit
nu	als	keiharde	startdatum	te	communiceren.
Want	al	jaren	dreigt	het	kunstgras	er	aan	te	komen,	maar
keer	op	keer	volgde	uitstel.
Nu	lijken	echter	alle	voorbereidingen	voltooid	en
vergunningen	gegeven….
	
Want	ja,	écht	gras	is	supercharmant.	Maar	na	deze	natte
winter,	waarin	het	veld	continu	in	slechte	staat	verkeerde
en	heel	vaak	werd	afgekeurd,	halen	we	dan	toch	wel
opgelucht	adem.	Volgend	jaar	geen	continu	ge-app	over
‘kunnen	we	morgen	spelen	of	niet’.	Niet	meer	steeds
wedstrijden	herplannen	en	thuiswedstrijden	toch	uit

moeten	spelen.	En	als	dieptepunt:	het	moeten	terugsturen	van	tegenstanders	die	voor	niks	zijn
gekomen,	omdat	de	gemeentelijke	afkeuring	van	de	velden	weer	eens	niet	op	tijd	verscheen	op
de	website.	
	
Vanaf	volgend	seizoen	is	dat	echt	afgelopen!
Natuurlijk	brengt	de	aanleg,	die	een	aantal	maanden	zal	duren,	veel	georganiseer	met	zich
mee.	Er	is	nog	een	aantal	zaterdagen	competitie,	die	zal	moeten	worden	herpland	&	de	club	ligt
behoorlijk	op	zijn	kop	bij	de	ingang…	
	
Om	dit	in	goede	banen	te	leiden	is	er	een	Kunstgrascommissie	in	het	leven	geroepen,
bestaande	uit	Arwolt	van	Mameren	(TC	Jeugdlid),	Ricardo	Fernandez	Nazare	(Bestuurslid,	oa
verantwoordelijk	voor	technisch	beleid	senioren)	en	Foeke	Visser	(oud-bestuurslid,	doet	nog
heel	veel	voor	de	club).	Zij	zijn	al	begonnen	met	een	uitwijkplan	door	contacten	te	leggen	met
clubs	in	de	omgeving	voor	extra	veldcapaciteit.	Via	deze	plek	houden	we	jullie	op	de	hoogte	van
de	ontwikkelingen.
	
(!)	Door	deze	werkzaamheden	is	er	dit	jaar	geen	Tabatoernooi	voor	de	jeugd.	
Dus	kijk	samen	met	de	teamleider	en	trainer/coach	of	er	leuke	toernooien	zijn	in	de	omgeving
waar	je	aan	mee	kunt	doen.

>>	Maak	de	het	de	technische	commissie	zo	gemakkelijk
mogelijk...
In	de	vorige	nieuwsbrief	kondigden	we	aan	dat	deze
maand	de	eerste	stappen	voor	de	selectie	voor	de	teams
van	volgend	jaar	worden	gezet.	Na	evaluatie	van	alle
spelers,	is	de	definitieve	teamindeling	uiteindelijk	een
hele	grote	puzzel.

>>	Weet	je	nu	al	dat	je	kind	volgend	jaar	niet	bij	Taba
zal	blijven,	geef	dat	dan	zo	snel	mogelijk	door	aan	je	trainer/coach	en	zeg	je	lidmaatschap
alvast	hier	op.	

Late	opzeggingen	zorgen	namelijk	voor	een	hoop	extra	puzzelwerk.	Het	geeft	ons	bovendien	de
gelegenheid	kinderen	van	de	wachtlijst	te	benaderen.
	
>>	Ambitieuze	Tabajongens	in	de	JO17,	JO18	en	JO19
Zoals	vorige	nieuwsbrief	aangekondigd,	zal	komend	jaar	een	nieuw	JO23	team	met
ambitieuzere	Tabajongens	worden	opgezet.	De	selectie	zal	deze	maanden	plaatsvinden	en
jongens	in	de	teams	waarbinnen	gerekruteerd	zal	worden	ontvangen	heel	binnenkort	een
persoonlijke	mail	waarin	de	werkwijze	wordt	uitgelegd.	Zit	je	(kind)	volgend	jaar	in	de
JO18/JO19	-	denk	er	alvast	even	over	na!

Bekijk	de	webversie

Beste	ouder/verzorger	en/of	jeugdlid,

Ook	deze	maand	weer	een	hoop	te	melden	over	het	reilen	en	zeilen	bij	Taba!	De	onderwerpen:

1.	 Jeugdkamp	-	ouders	voor	de	organisatie	gevonden!
2.	 Aanleg	kunstgrasveld	-	datum	bekend
3.	 Verbouwplannen	Taba
4.	 Berichten	uit	de	Technische	Commissie	Jeugd
5.	 Veiligheid	rondom	Taba
6.	 Taba	jeugdplanner

Jeugdkamp	-	Ouders	gevonden!

Aanleg	kunstgrasveld	-	datum	bekend!

Verbouwplannen	Taba

Na	goedkeuring	van	de	plannen	tijdens	de	ALV,	wordt	er	inmiddels	ook	hard	gewerkt	aan	de
definitieve	plannen	om	de	kantine	en	de	ernaast	gelegen	kleedkamers	(9,	10	en	11)	te
verbouwen	en	te	verduurzamen.

Wat	staat	er	te	gebeuren?
	
De	keuken	en	de	toiletten	zullen	worden	vernieuwd,	de	vergader/bestuursruimte	wordt	naar	de
andere	kant	van	de	kantine	verplaatst	(aan	de	kant	van	de	nooduitgang	en	het	tv-scherm)	en
kleedkamers	9	en	10	worden	vergroot.
Om	de	energierekening	in	te	perken,	wordt	de	kantine	hoogwaardig	geïsoleerd	en	voorzien	van
een	warmtepomp,	een	zonneboiler	en	twee	airco-units	voor	extra	warmte	of	juist	extra	koelte.	
	
Er	is	een	commissie	opgezet	van	Tabaleden	(Rickerd	van	der	Plas	(architect),	Robbi	Jansen,
Ben	du	Pain,	Hans	Admiraal,	Ricardo	Fernandes	Nazare	en	Sander	Kes)	om	plannen	uit	te
werken	en	offertes,	vergunningen	en	subsidies	aan	te	vragen.	Khilma	van	Kranendonk
Energieadvies	adviseert	bij	de	verduurzamingsplannen.
	
De	commissie	ligt	op	koers	om	in	de	zomerstop	te	beginnen,	maar	het	wachten	is	nog	op
Liander	voor	een	zwaardere	stroomkabel	(we	weten	allemaal	dat	extra	energie	momenteel	een
heikel	punt	is	in	Nederland)	en	op	goedkeuring	van	subsidies.	

>>	Op	het	prikbord	naast	de	Tabar	hangen	twee	'artist	impressions',	tekeningen	om	te	laten	zien
hoe	het	vernieuwde	clubhuis	eruit	komt	te	zien.

Berichten	uit	de	Technische	commissie	Jeugd

Veiligheid	rondom	Taba

Vorige	nieuwsbrief	meldden	we	jullie	over	een	incident	waarbij	twee	van	onze	voetballers	zijn
achtervolgd	en	overvallen	door	fatbike-jongens.	Wij	hebben	daarna	contact	gezocht	met	de
politie	over	de	veiligheid	rondom	de	club,	en	wij	hebben	inmiddels	gesproken	met	onze
wijkagent:

1.	 De	verlichting	rondom	Taba	is	erg	slecht,	de	lantaarnpalen	zijn	verouderd	en/of	vies.
Actie:	de	wijkagent	heeft	dit	ook	geconstateerd	en	heeft	melding	gedaan	bij	de
gemeente.	

2.	 De	wijkagent	adviseerde	ook	een	duidelijke	camera	te	installeren	bij	de	ingang	van	Taba.
Actie:	dit	zal	worden	gerealiseerd	bij	de	hierboven	aangekondigde	verbouwing.	Er	moet
hiervoor	namelijk	ook	weer	een	extra	leiding	worden	aangelegd	door	Liander.

3.	 De	buurt	tijdens	risicotijden	in	de	gaten	houden
Actie:	Sportpark	Drieburg	is	geen	normaal	patrouillegebied,	maar	tijdens	onze	winter-
risicotijden	zal	de	politie,	wanneer	oudere	jonge	kinderen	alleen	door	het	donker	fietsen
(tussen	half	6	en	half	8)	extra	patrouilleren.

	>>	Adviezen	

1.	 Zorg	dat	kinderen	die	zonder	ouders	komen	en	gaan	in	groepjes	de	wijk	uitfietsen	(3+
kinderen)	tijdens	de	schemer	of	in	het	donker!	Wacht	na	de	training	even	op	elkaar.	Taba-
trainers	zijn	ook	op	de	hoogte	en	helpen	de	jongens	herinneren.

2.	 Vertel	je	kinderen	dat	mocht	het	voorkomen	dat	ze	gevolgd	worden	vanaf	Taba,	ze	zo
snel	mogelijk	op	een	veilige	plek	naar	binnen	gaan	(winkel,	supermarkt,	station,	etc.)	of
een	volwassene	aanspreken	op	straat,	om	daarna	hun	ouders	bellen	om	te	worden
opgehaald..	Zo	voorkom	je	erger.
Meld	het	incident	vervolgens	bij	de	Jeugdcommissie	van	Taba.	Wij	houden	contact	met
de	politie	over	de	frequentie.

Taba	Jeugdplanner

Kijk	hier	even	voor	de	jaarplanner.	De	datum	voor	de	JO8	ouders	is	verplaatst	naar	24	april.	
Betreffende	ouders	krijgen	ook	apart	bericht.

>>	Dit	was	de	maart-editie	van	de	nieuwsbrief.	In	april	verschijnt	de	volgende	editie.
Vorige	nieuwsbrieven	gemist?	Klik	hier	om	even	terug	te	lezen.
	

Sportieve	groet,

Maaike	de	Kool	-		voorzitter	Technische	Commissie	Jeugd	
Annemarie	Geerling	-	voorzitter	Jeugdcommissie

	

Deze	e-mail	is	verstuurd	aan	{{email}}.
Als	u	geen	nieuwsbrief	meer	wilt	ontvangen,	kunt	u	zich	hier	afmelden.

U	kunt	ook	uw	gegevens	inzien	en	wijzigen.
Voor	een	goede	ontvangst	voegt	u	communicatie@afctaba.nl	toe	aan	uw	adresboek.

https://afctaba.nl/opzeggen#:~:text=LET%20OP%3A%20opzeggen%20van%20het,de%20volle%20KNVB-kosten%20betalen.
https://www.facebook.com/AFCTABA
http://www.afctaba.nl/
https://afc-taba.email-provider.eu/web/vkiqbtqjj7/i8ifwsvit4
https://afctaba.nl/agenda
https://afctaba.nl/nieuwsbrieven
mailto:madekool@gmail.com
mailto:annemariegeerling@gmail.com
mailto:%7B%7Bemail%7D%7D
https://afc-taba.email-provider.eu/unsubscribe/vkiqbtqjj7/i8ifwsvit4
https://afc-taba.email-provider.eu/memberforms/edit/standalone/request/?a=vkiqbtqjj7&l=__________&m=__________
mailto:communicatie@afctaba.nl

